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Verkiezing bestuursleden  
 
Van: Prometheus Bestuur 
Aan: Leden personeelsvereniging Prometheus 
Datum: 18 mei 2021 
Verkiezing tijdens ALV d.d. 28-05-2021 
 
Inleiding 
Gillian Saunders heeft aangegeven na de ALV2021 te stoppen als bestuurslid van Prometheus. Dit 

betekent dat we onder de huidige statuten één vacature hebben. Wanneer de statutenwijziging 

tijdens de ALV2021 door de aanwezige leden wordt goedgekeurd, hebben we drie vacatures.  

De resterende bestuursleden zijn: 

 

    
Marco Hagendijk 

Voorzitter 
OBP, 32 jaar in dienst 

Remco Blijleven 

Penningmeester 
OBP, 22 jaar in dienst 

Kim Scheffelaar 

Secretaris 
OBP, 21 jaar in dienst 

Udo Ouwerkerk 

Bestuurslid 
OBP, 7 jaar in dienst 

 

Als bestuur willen we de verschillende medewerkersgroepen binnen de TU Delft goed 

vertegenwoordigen; jong en oud, WP en OBP, kort en lang in dienst, nationaal en internationaal. Met 

het vertrek van Gillian bestaat het bestuur volledig uit OBP-ers. Wij zouden dan ook graag een 

wetenschapper verwelkomen in ons bestuur. Met een extra vrouwelijk bestuurslid is de M/V-

verhouding weer enigszins in balans. Wanneer (een van) de kandida(a)t(en) ook nog niet zo lang in 

dienst is bij de TU Delft en/of van niet-Nederlandse afkomst is, dan zijn de meeste 

werknemersgroepen vertegenwoordigd in het Prometheus-bestuur. 

 

Echter, de belangrijkste criteria om toe te treden tot het bestuur zijn wat ons betreft enthousiasme, een 

proactieve houding, hart voor Prometheus hebben en graag de handen uit de mouwen willen steken 

om de personeelsvereniging verder te ontwikkelen en professionaliseren. 

 

Kandidaten 

De volgende twee collega’s hebben zich kandidaat gesteld voor een positie in het bestuur van 

Prometheus: Robin de Kruijff en John van Duijn. Zij stellen zich hieronder kort voor. 

 

Robin de Kruijff 
 

Wat is je functie en hoe lang ben je al in dienst bij de TU Delft? 
Ik ben nu anderhalf jaar als universitair docent werkzaam bij de TU Delft, en 
dagelijks te vinden op het Reactor Instituut Delft. In 2007 ben ik hier begonnen met 
een studie Technische Natuurkunde, en in 2012 begon ik mijn werkzame leven als 
PhD'er bij de TU, dus ik loop al best een tijdje rond! 
 
Wat denk je bij te kunnen dragen als bestuurslid? 
Ik vind het heerlijk om actief sociaal bezig te zijn, ik heb (pre-corona) lange tijd 

achter de bar gestaan in het werknemerscafe in ons gebouw en maak deel uit van onze BHV 
organisatie. Ik loop al een tijdje rond bij de TU Delft, en in die tijd ben ik een aantal jaar actief geweest 
in verschillende besturen: eerst van mijn studentenvereniging, en later het bestuur van YoungDelft, de 
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vereniging voor jonge (< 36 jaar) werknemers van de TU. Momenteel zit ik in het bestuur van de Dutch 
Young Generation, een vereniging voor jonge werknemers in de nucleaire sector over heel Nederland. 
Terugkerende elementen in mijn ‘extracurriculaire’ activiteiten zijn duidelijk het sociale, verbindende 
aspect, gecombineerd met het actief betrekken van de nieuwe generatie. Met mijn uitgebreide 
bestuurservaringen en aanstekelijke enthousiasme ben ik er daarom van overtuigd dat ik een goede 
aanvulling ben op het huidige Prometheus bestuur! 
 
Wat vind je positief aan Prometheus en is er iets dat beter kan? 
Prometheus is een ontzettend leuke club met fantastische originele activiteiten. Echt complimenten 
voor Jackie en de rest over hoe snel ze na het begin van de covid-19 pandemie alles hebben weten 
om te zetten naar online activiteiten! Op die manier kreeg iedereen toch de kans om collega’s nog 
eens te zien in een meer ontspannende setting, of het nu was met het maken van cocktails, een 
kookworkshop, de pubquizzen, of samen kunstzinnig aan de slag gaan! In mijn kennissenkring was 
dan ook veel bewondering (en een beetje jaloezie) voor de toffe activiteiten georganiseerd door de 
personeelsvereniging van de TU Delft.  
 
Een puntje waar ik nog wel wat verbetering zie is het aantal wetenschappelijk personeel alsmede 
jonge leden onder de deelnemers van verschillende activiteiten. De medewerkers die meedoen aan 
Prometheus activiteiten zijn toch overwegend ondersteunend personeel. Het lijkt mij heel mooi om hier 
een beter evenwicht in te vinden, alsmede nieuwe medewerkers direct actief betrekken bij onze mooie 
personeelsvereniging! 
 
John van Duijn 
 

Wat is je functie en hoe lang ben je al in dienst bij de TU Delft? 
Sinds 27 augustus 2012 ben ik met veel plezier werkzaam bij de TU Delft. In eerste 
instantie bij CRE (Campus & Real Estate) en later bij de afdeling ICT en in het 
bijzonder bij de afdeling “Information management”. 
 
Wat denk je bij te kunnen dragen als bestuurslid? 
Ik denk en verwacht een bijdrage te kunnen leveren in het vereenvoudigen van de 
administratie last. Denk hierbij onder andere aan een hedendaagse manier om alle 

leuke activiteiten onder de aandacht te brengen (frontoffice). Maar ook een manier om nieuwe 
collega’s te informeren over het bestaan van Prometheus.  
 
Verder mag ik al een aantal jaren de diverse trips van Prometheus begeleiden. Dit doe ik met veel 
plezier. Ook achter de schermen wordt veel informatie verwerkt (backoffice). Door de front en 
backoffice te combineren verwacht ik de registratie te vereenvoudigen. Door deze manier van werken 
kan onder andere op een eenvoudige manier managementinformatie gepresenteerd worden. 
 
Bovenstaande is een beeld wat ik heb vanuit mijn rol als ICT-er. Ik ben ervan overtuigd dat er meer 
onderwerpen zijn waar ik als toekomstig bestuurslid van Prometheus een bijdrage aan kan leveren. 
 
Wat vind je positief aan Prometheus en is er iets dat beter kan? 
Prometheus organiseert leuke, boeiende en informatieve activiteiten. Dit is een uitstekende manier om 
TU Delft collega’s te leren kennen of in teamverband een leuke activiteit te ondernemen. Kortom, 
Prometheus draagt bij om de saamhorigheid binnen de TU Delft te bevorderen. 
 

 

Verkiezing 

In geval van één vacature wordt de aanwezige Prometheusleden gevraagd tijdens de ALV hun stem 

uit te brengen op hun voorkeurskandidaat. De kandidaat met de meeste stemmen wordt benoemd tot 

bestuurslid. Wanneer de statutenwijziging is goedgekeurd, en er dus drie vacatures zijn, zal de 

aanwezige leden gevraagd worden akkoord te gaan met de benoeming van beide kandidaten.  


